
Rada Gminy Miedźna 

 Komisja Rewizyjna 

 

 

Protokół 7/2025 
Obrady rozpoczęto 11 marca 2025 roku o godz. 15:30, w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Miedźna, a zakończono o godz. 17:45 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział  

5 członków. 

Obecni:  

1.Damian Faruga  

2.Marzena Ilga  

3.Marcin Kapica  

4.Henryk Lichy  

5.Andrzej Nelec – 17:30 

 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Damian Faruga, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że 5 z 5 członków komisji jest obecnych.  

W posiedzeniu uczestniczyli również Wójt Gminy Miedźna-Jan Słoninka, Radni: Ismena 

Maląg-Wolnicka, Anna Cofała, Andrzej Kempny i Dorota Mucha oraz Przedstawiciele 

Gminnego Ośrodka Kultury w Miedźnej z/s w Woli: dyrektor-Joanna Stawowy, główny 

księgowy-Sylwia Konieczny, pracownicy GOK: Henryka Zagórska, Katarzyna Neuman oraz 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska-Danuta Komraus.  

 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Analiza działań podjętych przez Urząd Gminy Miedźna w sprawie gromadzenia i  

 przetwarzania odpadów na działkach przy ul. Kościelnej w Górze.  

5. Kontrola wykorzystania środków z dotacji przekazanej dla Gminnego Ośrodka Kultury w 

Miedźnej z/s w Woli. 

6. Sprawy różne i bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Damian Faruga zapytał członków komisji o uwagi 

dotyczące porządku posiedzenia. W związku z ich brakiem przystąpiono do głosowania.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie 5 głosami „za”.  

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Damian Faruga wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia bez odczytywania.  

Komisja Rewizyjna przyjęła wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytywania 5 głosami „za”.  

Protokół z Komisji Rewizyjnej z poprzedniego posiedzenia został przyjęty  5 głosami „za”. 

 

 



4. Analiza działań podjętych przez Urząd Gminy Miedźna w sprawie gromadzenia i    

przetwarzania odpadów na działkach przy ul. Kościelnej w Górze. 

Przewodniczący Komisji Damian Faruga prosi Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska – Danutę Komraus o przedstawienie szczegółów dotyczących tej sprawy 

oraz wyjaśnienie jakie działania zostały podjęte przez Urząd Gminy oraz jakie były wyniki 

kontroli. Kierownik wyjaśniła, że w miejscowości Góra znajduje się działalność prowadząca 

skład budowlany przez firmę „Handlomix”. Firma posiada odpowiednie zezwolenia na tego 

typu działalność. 21 lutego 2025 roku odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul. Kościelnej oraz 

właścicielem składu budowlanego celem wyjaśnienia spraw  związanych z drogą gminną, gdyż 

wnioskodawca wnosił o wprowadzenie na ul. Kościelnej ograniczenia tonażu 5 t. Na spotkaniu 

byli również obecni pracownicy Referatu Inwestycyjnego, którzy szczegółowo wyjaśnili     

kwestie związaną z ograniczeniem tonażu. Również większość mieszkańców nie była za       

wstawieniem takiego znaku o ograniczeniu, ponieważ jest to tak samo utrudnienie dla nich. 

Kolejnym aspektem poruszanym na spotkaniu była kwestia związana z prowadzoną  

działalnością właściciela składu kruszyw, wyjaśniono tam wszystkie kwestie dotyczące  

 działalności. Rodzina wnioskodawcy wyjaśniła sobie wszystko z właścicielem składu i doszli 

do porozumienia. Uzgodnili ważne kwestie, które dotyczą jednej i drugiej strony. W chwili 

obecnej prowadzone jest postępowanie o usunięcie odpadów. Była już wizja w terenie, a sprawa 

nadal jest w toku. Ponieważ dotyczy to osób fizyczny wiec na chwilę obecną nic więcej nie 

można powiedzieć. Przewodniczący Rady Gminy-Michał Przewoźnik  zapytał, czy wszystkie 

działania, do których zobligował organ do wykonania przez Urząd zostały wykonane.  

Udzielono odpowiedzi, że tak. Pan Wójt dodał, że odnośnie organizacji ruchu na ulicy  

Kościelnej po wypowiedzeniu się mieszkańców zostały podjęte odpowiednie kroki i zostało 

wszystko dostosowane do większości mieszkańców.  

 

5. Kontrola wykorzystania środków z dotacji przekazanej dla Gminnego Ośrodka  

Kultury w Miedźnej z/s w Woli. 

Przewodniczący Komisji – Damian Faruga informuję, że materiały, o których będzie 

dzisiejsza rozmowa zostały przesłane do wszystkich członków komisji w celu zapoznania się 

z nimi. Przekazuje głos Pani Dyrektor, aby po krótce podsumowała najważniejsze informacje. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Miedźnej z/s w Woli – Joanna Stawowy w 

odpowiedzi na pismo, które otrzymała odpowiada: 

- podstawowym działaniem ośrodka kultury jest działalność kulturalna, która działa na 

podstawie ustawy o rachunkowości i finansach publicznych oraz statutu, który jest 

najważniejszy  i  ustawy o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej. 

- koszty działalności: 

• najważniejsze imprezy kosztowo to dożynki, dzień dziecka, organizacja wakacji 

letnich, powitanie lata, które związane jest z jubileuszem 40-lecia GOK-u 

• imprezy cykliczne: Przegląd Teatrów, Festiwal Folklorystyczny, Wieczór Śląski,  

 Turniej Recytatorski 

• ceny zespół, usług i towarów się zmieniają, wszystko kosztuje coraz więcej. Jeżeli 

chcemy mieć fajniejsze zespoły to niestety trzeba wydać troszkę więcej. Są również 

inne koszty, między innymi jak prawa autorskie, odtwarzanie muzyki podczas zajęć 

• przykład kosztów imprezy: Dzień Dziecka: 

-dmuchańce+piana party 9 753,00 zł 

-animacje i prowadzenie 12 000,00 zł 

-elektryk który odpowiedzialny jest za podłączanie i funkcjonowanie dmuchańców 

5 000,00 zł 

-zespół muzyczny: program disco show 3 500,00 zł 

-jednorazowe naczynia 



-oświetlenie 

-lody dla każdego dziecka – zaplanowane 660 gałek 

-napoje dla dzieci 

-środki czystości 

• ubezpieczenie całoroczne wykupione na imprezy i wyjazdowe wydarzenia jak 

również dla pracowników od odpowiedzialności cywilnej 

• Kabaret „Zdolni i młodzi” jako jedyni zapłacili za wynajem sali, w przypadku 

innych wydarzeń zyski to około 50 % kosztów 

• nie wszystkie zajęcia są dochodowe, np. zajęcia orkiestry – dzieci uczą się grać na 

instrumentach za darmo i w ramach tego reprezentują orkiestrę  

• zatrudniani są instruktorzy do prowadzenia zajęć, warsztatów jak i prowadzenia 

zespołów muzycznych w kwestiach technicznych, dzięki czemu zespoły te mają 

możliwość prezentowania się w różnych konkursach 

• druk gazety „Gminne Sprawy”  

- planowane dochody na ten rok to 216 000,00 zł: 

• z wynajmu sal 50 000,00 zł 

• z działalności kulturalnej 160 000,00 zł 

• inne dochody (administrowanie salki w Gilowicach) 6 000,00 zł 

Zostało zadane pytanie przez przewodniczącego Rady Gminy – Michała 

Przewoźnika: Czy rozważane było wydzierżawienie sali na potrzeby jednej firmy 

cateringowej? Pani Dyrektor odpowiedziała, że raczej spotkałoby się to z 

negatywnym odzewem ludzi, ponieważ ludzi kiedyś to budowali a teraz my im 

chcemy to zabrać. A najemcy sal sami sobie wybierają usługodawcę. Natomiast 

Przewodniczący Komisji – Damian Faruga zapytał: czy nie moglibyśmy podjąć 

dodatkowych działań, aby ruszyć tą działalność? Pani Joanna Stawowy 

odpowiedziała, że domy socjalne mają przekazane umową użyczenia i traktują to 

jako zadanie dodatkowe. Natomiast podstawowym działaniem jest działalność 

kulturalna, która ma charakter typowo społeczny i nie myślimy tutaj w 

kategoriach zarobkowych 

• pisane są wnioski na środki zewnętrzne, z których dużo jest realizowane 

- dużo imprez jest w Woli, ponieważ całe zaplecze jest tutaj gotowe, np. nie trzeba 

wypożyczać toi toi 

- planowane są w tym roku również dwa koncerty muzyki filmowej, oprócz koncertów 

muzyki kościelnej 

 

Radna Marzena Ilga zadała pytanie dotyczące organizacji wakacji i ferii z Gokiem-chodzi 

o dostępność i dojazdy. Czy byłaby możliwość aby zajęcia odbywały się w każdym z 

sołectw? Chodzi o zajęcia artystyczne, plastyczne, tak żeby dzieci z pozostałych wsi mogły 

dojść sobie pieszo. Pani Dyrektor Joanna Stawowy odpowiada, że dlatego wszystko 

organizowane jest w Woli, ponieważ to jest ich baza lokalowa. Domy socjalne nie są 

przygotowane na prowadzenie takich zajęć, nie mają odpowiedniego zaplecza. Na każdym 

warsztatach musi być pracownik Gok-u co też nie zawsze jest możliwe przy takiej liczbie 

pracownik: 13 osób. Pan Wójt dodaj, że problem nie jest w tym, gdzie to organizować 

tylko proszę spojrzeć na inne miasta, bierzemy najbliższe miasta Bieruń lub Pszczynę, 

zawsze jest jakieś centrum, w którym się coś skupia. Musielibyśmy stworzyć warunki 

wszędzie, żeby nie było zazdrości, że coś jest w Górze a nie we Frydku. Radny Faruga 

komentuje, że już inne sołectwa zazdroszczą Woli, ze wszystko jest tam organizowane. 

Pan Wójt odpowiada, że musielibyśmy mieć stworzone warunki do tego, mieć całe 

zaplecze, a to na daną chwilę jest niemożliwe. Przewodniczący Rady Gminy dodaje, że to 

nie chodzi o to, żeby przenieść Ośrodek Kultury do Góry, Frydka, itd., ale nie zgadza się, 



że zajęć czy imprez się nie da przenieść, bo to nie jest basen. Ale powinniśmy spróbować 

chociaż wyjść poza ramy tylko Ośrodka Kultury w Woli i zobaczyć jaki to będzie miało 

skutek.  Dyrektor GOK-u odpowiada, że Ośrodek Kultury jest Gminny, a nie Wolański 

więc każdy mieszkaniec gminy ma dostęp to wszystkiego co jest organizowane. Także nie 

bójmy się mówić ludziom, że to jest nasz Ośrodek Gminny, a nie Wolański.  

- wynagrodzenia osobowe i bezosobowe: 

• wynagrodzenia osobowe, są to wynagrodzenia pracowników, składki na 

ubezpieczenia społeczne i Fundusz Pracy od wynagrodzeń, inne świadczenia na 

rzecz pracowników 

• planowane zatrudnienie w Gminnym Ośrodku Kultury wynosi 14 osób, co stanowi 

13,5 etatów 

• wynagrodzenia bezosobowe, są to umowy zlecenia oraz opłacone od nich składki na 

ubezpieczenia społeczne i Fundusz Pracy(m.in. dla instruktor muzyczny, kapelmistrz 

orkiestry dętej, instruktorzy zajęć, informatyk, konserwator) 

Przewodniczący Komisji-Damian Faruga pyta, jak wygląda podział na poszczególne 

stanowiska? Struktura organizacyjna Ośrodka? Pani Dyrektor oraz pracownicy 

odpowiadają, że:  

-w biurze GOK-u są: dyrektor, główny księgowy, 3 specjalistów, 1 instruktor, 2 

pracowników gospodarczych 

-w Centrum Kultury jest 1 instruktor oraz 2 pracowników gospodarczych 

-na placówkach mamy 2 osoby, z tego 1 osoba na pełnym etacir, a druga na 0,5 etatu 

- koszty związane z utrzymaniem obiektów i biura GOK 

 

Gdyby Rada Gminy nie przysądziła tyle dotacji to czegoś nie można byłoby zrobić. To do 

Dyrektora GOK należy rozdysponowanie i podział środków, aby zapewnić prawidłowe 

rozdysponowanie środków. 

 

6. Sprawy różne i bieżące.  

Pani Marzena Ilga – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych chciała 

podziękować za ten czynnik edukacyjny, za organizację konkursów, w których szkoły mogą 

uczestniczyć i gdzie Panie promują folklor na tak wysokim poziomie. Jestem z tego powodu 

bardzo dumna, że mieszkam tu na terenie Gminy Miedźna.  

Radna Ismena Maląg-Wolnicka mówi, że z Komisji Kultury, Sportu i Młodzieży  wyszedł 

wniosek aby w Gminnych Sprawach umieścić comiesięczny kalendarz imprez, nie mówiąc 

tylko o waszych wydarzeniach, ale o tych, które są też zgłaszane do gminy. 

Pani Joanna Stawowy odpowiada, że musiałoby to być zgłaszane do redaktora Gminnych 

Spraw. Natomiast większość wydarzeń ujmowana jest w gazecie jak i na fb.  

Radna Anna Cofała, zadała pytanie Panu Wójtowi: Była kiedyś taka impreza jak „Złote 

Gody”. W zeszłym roku jej nie było, co się stało ? Pan Wójt odpowiada: od wielu lat 

organizowane są uroczystości 50-lecia,60-lecia, itd. godów małżeńskich. Co roku piszemy 

wnioski. Pierwszy raz w ubiegłym roku nie odbyły się na czas, ponieważ nie dostaliśmy 

medali. Jeżeli tylko przyjdą medale będziemy organizować uroczystości 50-lecia „Godów 

Małżeńskich”. 

Przewodniczący Komisji-Damian Faruga dziękuje Pani Dyrektor i pracownikom Gminnego 

Ośrodka Kultury za wyczerpujące odpowiedz, za to że mogliśmy w namiastce zapoznać się 

jak ta działalność wygląda. Wiele tematów się nam rozjaśniło. 

 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

Z uwagi na brak dalszej dyskusji oraz wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Damian Faruga zakończył posiedzenie o godzinie 17:45. 



 

Przewodniczący 

 Komisji Rewizyjnej 

 

  Damian Faruga   

 

Przygotował: Mariola Pogorzelska 


